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CANADA 150 

Cave and Basin National Historic Site • Banff National Park 
The Cave and Basin National Historic Site is the birthplace of Canada's national parks. When three 
railway workers came across the Cave and Basin thermal springs, they set into motion a series of 
events leading to the creation of Canada's national park system in 1885. Experience Parks Canada's 
protected natural and cultural treasures with exhibits, tours and year round events. Throughout 2017, 
we invite you to celebrate the 1501" anniversary of Canadian Confederation with Parks Canada. 

Lieu historique national Cave and Basin • Pare national Banff 
Le lieu historique national Cave and Basin est le berceau des parcs nationaux du Canada. La 
découverte fortuite des sources thermales Cave and Basin par trois cheminots a mis en branle une 
série d'événements qui ont abouti à la création du réseau de parcs nationaux du Canada, en 1885. 
Nous vous invitons à découvrir les trésors naturels et culturels protégés de Parcs Canada par des 
expositions, des visites guidées et des activités spéciales organisées à longueur d'année. En 2017, 
venez célébrer le 150° anniversaire de la fédération canadienne avec Parcs Canada. 
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